



Dear AU Students,

Following our recent announcements related to the final examinations that will be conducted on campus, and to ensure a smooth process while maintaining the highest level of safety standards for all AU Community, every student is required to strictly abide by the following precautionary measures:

- **Before Your First Exam Session:**

- Students should acquire a test for Covid-19 before entering the campus. It is recommended to plan your test in advance in order to receive the result at least 2 days prior to your first exam session.
- Please note that you should submit your test result within a maximum of 4 days to the ORS system to be able to request a QR code. The ORS system will start accepting submissions for the QR code on December 6, 2020.
- If you are considering the DPI/Laser test, please keep in mind that the result may require a PCR test, noting that its result issuance can take up to 48 hours.
- Please note that failure to get the QR Code on time due to delayed test result will not be a valid reason and students won't be qualified to submit an incomplete test.
- AU offers free DPI tests. For more details, please check the attached document.
- Submit the test result to the ORS system at least 24 hours prior to your first exam session.
- Make sure that you have received your QR Code by email and save it on your mobile phone.
- Make sure that your result is shown on the ALHOSN App.

- If you are suffering from flu-like symptoms, please stay home and take the necessary medical tests. A medical report issued from a local hospital must be submitted to the University. Based on your validated medical report, you will either be required to take an on-campus make up exam or to apply for an incomplete grade.
- Students who have taken the Covid-19 vaccine do not need to perform a DPI/ PCR test. A proof of vaccination is required to obtain the QR code, following the same steps mentioned above.

- **Access to Campus:**

- Arrive at least 30 minutes prior to the scheduled exam time to avoid any delays.
- Go directly to the building and block of the assigned exam venue, and follow the directional signs.
- Prepare your QR code and ALHOSN App before reaching the entrance point.
- Follow the designated entry and exit points in each building.
- Your temperature will be checked. If it is higher than 37.5°C, you will not be allowed to enter.
- Wear your face mask while on-campus and during the exam sessions.
- Exercise good personal hygiene and use the hand sanitizers installed throughout the campus.
- Follow all the safety signage and spacing stickers.
- Wait in the common area next to the exam venue until you are allowed to enter.
- Avoid touching door handles, handrails and other common touch points.
- Avoid group gatherings and keep a minimum distance of 2 meters away from other people at all times. There shall be no handshaking or embracing to greet or depart.
- You will not be allowed to bring any textbooks, notes or papers to campus.

- **During Exam Session:**

- Follow the seating stickers inside the venue. Do not attempt to alter the seating arrangement.
- Wear your face mask during the whole exam session. It is recommended to bring an extra mask with you.
- You will not be allowed to exchange personal belongings, including stationeries and calculators. Bring all the tools that you need.
- If you need water during the exam, please bring your own bottle.
- Use your personal pen to sign the exam attendance sheet.

- Leave your exam paper on the desk. Avoid handing it to the instructor/ invigilator directly.
- **After Exam Session:**
  - Remember: group gatherings are strictly prohibited at all times.
  - Leave the campus directly if you don't have another exam session. Follow the designated exit points.
  - You are allowed to be in the common areas around the exam venue (J1, J2, Student Hub or SZH) only if your next exam will be in 1 hour; otherwise, you should leave the campus immediately after your first exam and return 30 minutes prior to the next one.
  - Sanitize all your items and wash your hands properly.
  - Any violations will be subject to disciplinary action in accordance with applicable policies and procedures.

## الطلبة الأعزاء،

تبعاً للتعميمات الأخيرة المتعلقة بالامتحانات النهائية التي سيتم إجراؤها في الحرم الجامعي، وبهدف تسهيل إجراء جميع الامتحانات بسلاسة مع الحفاظ على أعلى مستوى من معايير السلامة لجميع منتسبي جامعة عجمان، يتعين على كل طالب/ة الالتزام الصارم بالتدابير الوقائية التالية:

### ▪ ما قبل جلسة امتحانك الأول:

- قم بإجراء فحص Covid-19 ليتم السماح لك بدخول الحرم الجامعي. يوصى الترتيب للفحص مسبقاً حتى تكون نتيجتك جاهزة قبل يومين على الأقل من جلسة امتحانك الأول.
- يتعيّن عليك التقديم لطلب رمز QR على نظام ORS في غضون 4 أيام من تاريخ نتيجة فحص Covid-19 وسيبدأ نظام ORS بقبول طلباتكم في 6 ديسمبر 2020.
- إذا كنت تريد إجراء فحص DPI / Laser، يتعيّن عليك الأخذ بالاعتبار أنّ النتيجة قد تتطلب منك إجراء فحص PCR الذي قد تستغرق نتيجته 48 ساعة.
- يرجى ملاحظة أن عدم الحصول على رمز QR في الوقت المحدد بسبب تأخر نتيجة الفحص لن يمثل سبباً مقبولاً، وفي هذه الحالة لن يكون الطالب مؤهلاً لتقديم امتحان غير مكتمل.

- يمكن إجراء فحوصات DPI مجانية في الجامعة. للمزيد من المعلومات الرجاء قراءة الملف المرفق.
- إرسال نتيجة الفحص عبر نظام ORS قبل 24 ساعة على الأقل من جلسة امتحانك الأول.
- تأكد من أنك تلقيت رمز QR الخاص بك عن طريق البريد الإلكتروني وقم بحفظه على هاتفك المحمول.
- تحقق من أن نتيجة فحصك معروضة على تطبيق ALHOSN Mobile.
- إذا كنت تعاني/تعانين من أي أعراض شبيهة بأعراض الإنفلونزا، ابق في المنزل وقم بإجراء الفحوصات الطبية اللازمة، ويتعيّن عليك تقديم تقرير طبي صادر من مستشفى محلي إلى الجامعة. بناءً على تقريرك الطبي الذي سيتم التحقق منه، سيطلب منك إما إجراء اختبار تعويضي في الحرم الجامعي أو التقدم للحصول على درجة غير مكتملة.
- إذا كنت قد خضعت لتطعيم Covid-19، لا يوجد أي داعي لإجراء فحص PCR / DPI. يرجى تقديم مستند يثبت ذلك من خلال نظام ORS وفقاً للخطوات المذكورة أعلاه.

#### ▪ الدخول إلى الحرم الجامعي:

- خطط للوصول إلى الحرم الجامعي قبل 30 دقيقة على الأقل من وقت الاختبار المحدد لتجنب أي تأخير.
- اذهب مباشرة إلى المبنى والمجمع الخاص بمكان الامتحان المحدد، واتبع لافتات الاتجاه.
- يتعيّن عليك إبراز كود QR وتطبيق ALHOSN قبل الوصول إلى نقطة الدخول.
- استخدم نقاط الدخول والخروج المخصصة لكل مبنى.
- سيتم فحص درجة حرارتك. إذا كانت أعلى من 37.5 درجة مئوية، لن يُسمح لك بالدخول.
- يتعيّن عليك ارتداء الكمامة أثناء التواجد في الحرم الجامعي وأثناء جلسات الامتحان.
- اهتم بنظافتك الشخصية بشكل جيد واستخدم معقمات اليدين المثبتة في جميع أنحاء الحرم الجامعي.
- اتبع لافتات السلامة وملصقات المسافات المنشورة في جميع أنحاء الحرم الجامعي.
- انتظر في المنطقة المخصصة بجوار مكان الامتحان حتى يُسمح لك بالدخول.
- تجبّ لمس مقابض الأبواب والدرايزين ونقاط الاتصال العامة الأخرى.
- تجنب التجمعات وحافظ على مسافة لا تقل عن مترين من الآخرين في جميع الأوقات. لن تكون هناك مصافحة أو معانقة للترحيب أو المغادرة.
- لن يسمح لك بإحضار أي كتب، دفاتر، أو أوراق إلى الحرم الجامعي.

## ▪ أثناء جلسة الامتحان:

- اتباع ملصقات الجلوس داخل المكان. لا تحاول تغيير ترتيب الجلوس.
- ارتداء الكمامة خلال جلسة الامتحان بأكملها، يوصى بإحضار كمامة إضافية معك.
- لن يُسمح لك بتبادل مستلزماتك الشخصية بما في ذلك القرطاسية والآلات الحاسبة مع الآخرين. أحضر كل الأدوات التي تحتاجها.
- إذا كنت بحاجة إلى الماء أثناء الامتحان، فيرجى إحضار زجاجة المياه الخاصة بك.
- استخدم قلمك الشخصي للتوقيع على ورقة حضور الامتحان.
- اترك ورقة الامتحان على الطاولة. تجنب تسليمها عضو هيئة التدريس / المراقب مباشرة.

## ▪ بعد جلسة الامتحان:

- تذكر: التجمعات الجماعية ممنوعة منعاً باتاً في جميع الأوقات.
- اترك الحرم الجامعي مباشرة إذا لم يكن لديك جلسة امتحان أخرى. استخدم نقاط الخروج المخصصة.
- يُسمح لك بالانتظار في المناطق العامة (في J1 أو J2 أو Student Hub أو SZH) حول مكان الامتحان فقط في حال كان لديك جلسة امتحان أخرى تبدأ خلال ساعة واحدة من نهاية جلسة الامتحان الأول، وإلا عليك مغادرة الحرم الجامعي فوراً بعد الامتحان والعودة قبل 30 دقيقة من جلسة الامتحان التالية.
- عقم كل أغراضك واغسل يديك بشكل صحيح.
- ستخضع أي انتهاكات لإجراءات تأديبية وفقاً للسياسات والإجراءات المعمول بها.

## شؤون الطلبة